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Hovedstyremøte  
Tirsdag 30.05.2023 ca kl. 1930 på klubbhuset 

 

 

Saksnummer Sak Ansvarlig 

26 Godkjenning av protokoll og innkalling Henrik, Sverre 

27 Etterarbeid ekstraordinært årsmøte Henrik, Sverre 

28 Sluttoppgjør Hoslebanen kunstgress/kunstis Sverre 

29 LED-lys på 3 fotballanlegg Sverre 

30 Viderearbeid; Prioriterte områder Alle 

31 Eventuelt 
 

Henrik, Sverre 

   

 
 

 
Innkalt: Henrik, Kathrine, Annette, Christiane, Berte, Hilde, Sverre 
Forfall: Ingen 
 
Invitert: Morten, ØHILs idretter 
Tilstede: Morten, Annehilde (håndball) 
 
Kalender: 
 
Mandag 28. august kl. 1930 (Regnskap Q2)  
Mandag 30. oktober kl. 1930 (regnskap Q3)  
Mandag 4. desember kl. 1930 (budsjett 2024) 
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Møtedato 30.05.2023 

 

Saksnummer 26 

Saksbehandler Henrik, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Godkjenning av protokoll og innkalling 

Bakgrunn:  
 
Protokoll fra forrige styremøte (02.05.2023) er sendt på mail og publisert på www.ohil.no. 
 
Innkalling med saksunderlag til møtet 30.05.2023 er sendt ut på mail.   
 

Vedtak: 
 
Protokollen fra møtet 02.05.2023 og innkallingen til møtet 30.05.2023 er godkjent. 
 

Styrets bemerkninger: 
 
 
 

  

http://www.ohil.no/
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Møtedato 30.05.2023 

 

Saksnummer 27 

Saksbehandler Henrik, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Etterarbeid ekstraordinært årsmøte 

Bakgrunn:  
 
Ekstraordinært årsmøte ble avholdt 30.05.2023. Saken som var til behandling (budsjett 2023), ble 
enstemmig vedtatt.  
 

Vedtak:  
 

Sverre oversender vedtatt budsjett til regnskapsfører og sørger for at dette innarbeides i kommende 
regnskapsrapporter.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
 

  

https://ohil.no/ekstraordinaert-arsmote-30-05-2023/
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Møtedato 30.05.2023 

 

Saksnummer 28 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering/Beslutning 

Saksnavn Sluttoppgjør Hoslebanen kunstgress/kunstis 

Orientering:  
 
Det pågår fortsatt forhandlinger om sluttoppgjøret, som inkluderer noe arbeid som ikke er utført ihht 
kravspesifikasjonen. Sverre orienterte om status i møtet.  
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 30.05.2023 

 

Saksnummer 29 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn LED-lys 3 fotball-anlegg 

Bakgrunn:  
 
ØHIL søkte gjennom prosjektet «Grønt lys for idretten» om midler til å erstatte 3 eldre halogen-lysanlegg 
med LED. Vi var tidlig ute, og fikk innvilget alle de tre søknadene (Jarmyra kunstgress, Ferd arena Hosle 
og Hosle kunstgress). Prosjektet er initiert av Viken fylkeskommune, med støtte fra Sparebankstiftelsen 
DNB, og tilsagnet som er gitt er totalt på kr. 591.526,-. 
 
Parallelt med dette, søkte vi gjennom kommunens lette rullering av anleggsplanen 2023-2026 om prioritet 
av prosjektet. Det ble ikke innvilget økonomisk støtte til prosjektet, men prosjektet er etter politisk 
behandling satt opp som et prioritert prosjekt på anleggsplanen. Dette medfører at ØHIL kan søke om 
spillemidler og mva-kompensasjon.  
 
Foreløpig budsjett for de 3 prosjektene er vedlagt sakspapirene. Estimert totalkostnad er på 2,1 MNOK, og 
med tilskuddsordningene blir klubbens totale andel av kostnadene ca 400.000,-. 
 
Skifte av lysanlegg til LED er energi-økonomisk lønnsomt og har en langt bedre brukervennlighet 
(lysstyring) og kvalitet (brukeropplevelse).  
 
Fristen for å søke om spillemidler er 15. oktober 2023, og det kreves et styrevedtak som vedlegg til 
søknaden.  
 
Fotballstyret har behandlet saken, og protokollført:  
 
Fotballstyret ØHIL beslutter å investere i nytt lysanlegg (fra halogen til LED) på Ferd Arena, Hoslebanen kg 9er 
og Jarmyra kg. Prosjektet gjennomføres senest i løpet av 2024. 
 
 

Vedtak:  
 
Hovedstyret støtter fotballstyret; Utskifting av de tre lysanleggene ønskes gjennomført innen 2024.  
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 30.05.2023 

 

Saksnummer 30 

Saksbehandler Alle 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Viderearbeid; prioriterte områder 

Bakgrunn:  
 
I sak #23-2023 (vedlagt) vedtok hovedstyret noen prioriterte områder for klubben det kommende året.  
 

 
 

Status og framdrift:  
 
Blå bokser er vedtak gjort i forrige møte.  
 

 
 
Christiane skal lede utvalget, og har innhentet nødvendige kontaktpersoner.   
 

- Forarbeid (Christiane): 
- Sjekk andre klubbers arbeid med ungdomsutvalg (referanser) 
- Sjekk NIFs håndbok for etablering av ungdomsutvalg 
- Vurdere starthjelp fra Akershus idrettskrets 

- Artikkel om opprettelsen av ungdomsutvalget publiseres på www.ohil.no (innhold: Christiane) 
- Tips om gode kandidater ønskes fra de ulike idrettene i alderen 13-19 år. Idrettene/årgangene 

bidrar med spredning av budskapet (Christiane) 
 

- Første møte; Hva ønsker utvalget å jobbe med? Hvordan kan utvalget bidra til å gjøre ØHIL enda 
bedre? 

 

 
 
Allsidighet:  
Hovedstyret ønsker at barna skal få drive med mest mulig idrett uten kollisjoner og at god dialog mellom 
idrettene kan løse mye. Det er ønskelig at idrettskoordinator lager en «QA» som viser hvilke kolliderende 
aktiviteter som har fått OK for å bli gjennomført og tilsvarende hvilke kolliderende aktiviteter som ikke har 
fått dette. Dette for et godt grunnlag for videre vurderinger/beslutninger. Det lages et innlegg på 
www.ohil.no om vintersesongens erfaringer som også forklarer/linker til bruken av Spond som ØHILs 
årgangskalender. (Sverre følger opp) 
 
Hovedstyret ønsker at Idrettsutvalget diskuterer og lager en veiledning for allsidighet (muligheten for å drive 
flere idretter) i ungdomsidretten. (Annette) 
 
Frivillighet (/dugnad): 
Det sittende styret støtter tidligere styrers føring om at: 
-Dugnader for ØHIL-foreldre er direkte knyttet til idretten (tillitsverv, treneroppgaver og arrangementer), og 
at det er en klar forventing om at foreldre/foresatte melder seg/stiller opp. 
-Idrettene er flinke til å dele ut dugnadsoppgaver som er tydelige og meddelt i god tid, spesielt i forhold til 
arrangementer 
-Grupper som sparer til reiser/turneringer/konkurranser står fritt til å arrangere egne dugnader/tiltak for å 
finansiere disse. Det er mange løsninger for å selge produkter, og Sverre innhenter erfaringer fra de som 

http://www.ohil.no/
http://www.ohil.no/
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har fungert bra, som forslag/referanser for andre. Alle lag/grupper har/kan ha egne lagkonti som brukes til 
denne typen prosjekter. (Sverre og Hanne utarbeider et innlegg om dugnader og lagkonti).  
 
Inkluderende:  
Tiltak er håndtert under punktet «Allsidighet». 
 

 
 
-Det utarbeides et innlegg; «Velkommen til ØHIL» som samler en del nøkkelinformasjon som er nyttig for 
nye medlemmer. Mye av innholdet ligger her og der på www.ohil.no , men samles og oppdateres 
(Sverre/Kristoffer) 
 
-Det utarbeides en mal for gjennomføring av foreldremøter, som inkluderer kort/felles info om klubben (på 
tvers av idretter) og med forslag til agendapunkter for ulike aldersgrupper. (Kathrine samler inn eksempler 
på presentasjoner som er benyttet før).  
 
-Nyhetsbrev forsøkes innført. Sverre sjekker hva som er mulig (og hvordan) gjennom løsningen vi har i 
dag, og sender ut et nyhetsbrev når vi har nok innhold. Av «fast info» er det ønskelig å få med kommende 
arrangementer for senior-idrettene og hovedarrangementer for idrettene (hentet fra «Hovedkalender» på 
forsiden av www.ohil.no ) 
 
-Hovedstyret ønsker flere nyhetsartikler/glad-saker om det som rører seg i ØHIL. Dette er også viktig for å 
kunne produsere gode nyhetsbrev.   
 
-Spond kan brukes fra administrasjonen når det er spesielle arrangementer av interesse for hele klubben. 
Og ellers viktig informasjon som en nyttig for medlemmer/foreldre (eksempel fra møtet: «Foreldreguiden fra 
NIF»).  Forøvrig brukes «Spond-hierarkiet» for tilsvarende viktig informasjon fra idrettene og de ulike 
årganger/grupper (som i dag).  
 
-Sverre sjekker trafikken på www.ohil.no; Hvilke sider blir lest og hvor kommer leserne fra? 
 
-Kristoffer jobber videre med innhenting og publisering av idrettenes styreprotokoller.  
 
 

Styrets bemerkninger:  
 
 

  

http://www.ohil.no/
http://www.ohil.no/
http://www.ohil.no/
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Møtedato 30.05.2023 

 

Saksnummer 31 

Saksbehandler Henrik, Sverre 

Type sak Eventuelt 

Saksnavn Eventuelt 

Bruken og tilgjengeligheten av narkotika er urovekkende blant ungdommen, og ØHIL sender en 
henvendelse til NFF om å sette dette på dagsordenen. Gjennom fotballen når vi svært mange i 
målgruppen, og NFF har tidligere lyktes bra med aksjoner rundt problemet. (Sverre sender).  
 
Vi har dessverre opplevd hærverk på ØHIL-skogen kunstgress. Det er brent bål og sprengt hårspray. 
Sverre orienterte om saken og plan for videre oppfølging.  
 
 

Styrets bemerkninger: 
 
 

 


